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Geachte commissieleden,

Namens de agendacommissie nodig ik u uit voor de een veegcommissie op woensdag 13 
december a.s.  om 13.00 uur. De vergadering zal voorgezeten worden door de heer 
Benjamins.

Het betreft hier de bespreking van stukken die meerdere commissies raken en/of waarvoor 
geen ruimte meer was in de reguliere commissies.

Bed Bad Brood

Het betreft hier het beschikbaar stellen van middelen voor het eerste kwartaal 2018, daarom 
is behandeling voor de jaarwisseling noodzakelijk. Over dit onderwerp is al meermalen 
gesproken. Omdat de in het regeerakkoord aangekondigde opvang in acht LVV-locaties nog 
niet is gerealiseerd, wil het college de huidige voorziening voorlopig nog open houden.

Bespreking van dit raadsvoorstel is aangevraagd door PvdA, VVD, Stadspartij en Partij voor 
de Dieren.

Actieplan Toegankelijke Stad

Het gaat hier om een vervolg op het initiatiefvoorstel uit 2016 Toegankelijkheid under 
construction. Ook worden de moties Handen en voeten aan VN-verdrag (juni) en 
Laaggeletterdheid (november) meegenomen, alsmede enkele door raadsleden geadopteerde 
voorstellen uit de laatstgehouden Open Raad. Acties die aan de orde komen hebben onder 
meer te maken met ‘Met en voor mensen met een beperking’, ‘Bewustwording’, 
‘Voorzieningen’ en ‘Inrichting van de stad’. Aan u de vraag of met dit actieplan in voldoende
mate tegemoet gekomen wordt aan de door u geuite wensen in met name het 
initiatiefvoorstel en de genoemde moties.

Bespreking van deze collegebrief + actieplan is aangevraagd door de fracties van D66, 
PvdA, GroenLinks, CDA, Stadspartij en Partij voor de Dieren.
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Stedelijke logistiek

Het onderwerp stadsdistributie is in uw commissie al geregeld gepasseerd. Reeds in 2012 
heeft hierover een expertmeeting plaatsgevonden. Vooral de bevoorrading van de binnenstad 
zorgt nogal eens voor problemen en ergernissen. Worden de venstertijden wel gehandhaafd, 
hoe zit het met de uitstoot door bestel- en vrachtwagens etc.? In de geagendeerde brief wordt
de stand van zaken opgemaakt en gemeld wat de plannen zijn voor de komende tijd. Zo 
wordt gewerkt aan een stappenplan in het kader van Zero Emission Stadsdistributie, 
distributiehubs, kennisontwikkeling en innovatie, en een ontheffingenbeleid.

De brief is voor bespreking aangevraagd door D66, SP, PvdA, GroenLinks, VVD en CDA

Met vriendelijke groet, 
namens de voorzitter,

Wolbert Meijer, 
raadsadviseur 


